
 

 
 
Eibergen, 12 september 2024 
 

BERICHT UIT HET CvK 
 
Beste mensen, 
 
Op 10 september jl. verscheen in de digitale krant van Tubantia het artikel ‘Eeuwenoude kerk moet 
cultuurtempel van Eibergen worden’. Een dag later verscheen het artikel ook in de papieren krant. In 
dit bericht informeren we u over de ontwikkelingen rondom de kerk, het krantenartikel en de 
vervolgstappen. 
 
Samenvatting 
Het college is in gesprek met de Stichting Behoud De Oude Mattheüs over het eigendom en het 
toekomstig gebruik van het kerkgebouw. De kerk is nog niet verkocht. De goedkeuring van de 
financiële toezichthouder is nog niet ontvangen. Het CvK constateert dat het stichtingsbestuur – met 
alle goede bedoelingen – te vroeg en zonder overleg de publiciteit heeft gezocht. De kerk blijft in 
gebruik als plaats voor de eredienst, voor bruiloften en uitvaarten.  
 
Verkoop van De Oude Mattheüs 
In het artikel wordt de indruk gewekt dat de Stichting Behoud De Oude Mattheüs op 1 oktober het 
eigendom van het kerkgebouw overneemt van de protestantse gemeente. 
 
Het college van kerkrentmeesters is na het interne besluit dat de kerk verkocht zou moeten worden in 
gesprek gegaan met het stichtingsbestuur. De kerkenraad en het college van kerkrentmeesters willen 
de kerk verkopen om de financiële positie van de gemeente te verbeteren en zo op langere termijn 
een vitale kerkelijke gemeenschap te kunnen blijven vormen. Hierover hebben bent u al meerdere 
keren geïnformeerd. Ook de samenwerking met de stichting is eerder in een gemeentebijeenkomst ter 
sprake gekomen en toegelicht. 
 
Koopovereenkomst nog niet getekend 
De uitkomsten van de gesprekken met het stichtingsbestuur zijn weergegeven in een concept voor 
een koopakte en een voorgenomen besluit van het college van kerkrentmeesters. Dit voorgenomen 
besluit is voor kerkelijke goedkeuring voorgelegd aan de kerkenraad en het classicale college voor de 
behandeling van beheerszaken (de financiële toezichthouder in de regio). Die goedkeuring is nog niet 
ontvangen en de koopovereenkomst is ook nog niet getekend.  
 
Positief over de inzet van de stichting 
We zijn blij met de inzet van het stichtingsbestuur voor het behoud van de prachtige kerk in het dorp 
en zien uit naar een mooie samenwerking. In het enthousiasme is het stichtingsbestuur te snel 
geweest met het zoeken van publiciteit en heeft daarin het college van kerkrentmeesters ook niet 
gekend of over geïnformeerd. Het citaat van mevrouw Tuut is van enige tijd geleden. Het college van 
kerkrentmeesters is door de krant niet gevraagd om een inhoudelijke bijdrage aan dit artikel.  
 
De vroegtijdige publicatie van deze samenwerking heeft tot onrust geleid in onze 
geloofsgemeenschap. Wij betreuren die onrust en zijn hierover met het stichtingsbestuur in gesprek.  
 
Tijdens de gemeentebijeenkomst zullen we u – zoals ook al aangekondigd in de uitnodiging – verder 
informeren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens het college van kerkrentmeesters, 
 
Willem Brons   Chris Wijnsma 
voorzitter   secretaris 


